
Overleg d.d. 27 juni 2019 

gemeente – Hèjje   Mojjer /  woonarkbewoners 

Aanwezig 

-gemeente: wethouder van Hulsteijn, wethouder Peperzak, Bob Nederveen (aantekeningen) 

- Hèjje Mojjer: Pierre Hendriks, Frits Basten 

-woonarkbewoners: Will Verwer, Anton van Dijk, Theo Breedveld 

 

Op verzoek van Hèjje Mojjer (HM) en de woonarkbewoners (WB) vindt dit overleg plaats. 

Er wordt geen woordelijk verslag gemaakt, de overeengekomen acties en afspraken worden 

hieronder vastgelegd. 

De inzet van het overleg is het belang dat HM en WB hechten aan een duurzame oplossing voor de 

havenontwikkeling en de leefbaarheid van heel Heijen (inclusief de woonarken). Bij HM en WB leeft 

onvrede over het feit dat de ‘Havengroep’ niet met oplossingsvoorstellen komt voor de door hen 

aangedragen problemen.  Initiatiefnemers wordt verweten de problemen niet te erkennen, 

waardoor HM en WB geen enkel vertrouwen hebben gekregen dat de opgesomde pijnpunten 

daadwerkelijk opgepakt zullen worden. 

Tijdens het overleg wordt door HM en WB verwezen naar een tweetal documenten, te weten: 

-Integraal beleid locatie woonboten Rijksvluchthaven (dec. 2010); 

-Brief van 20 januari 2019 namens de woonarkbewoners. 

Het eerste document werd in eerste instantie niet aangetroffen in de gemeentelijke archieven, nu we 

exactere informatie hebben zal  nogmaals een poging gedaan worden om het document en de status 

daarvan te achterhalen. 

Beide portefeuillehouders geven aan dat de initiatieven beoordeeld dienen te worden binnen het 

kader van het vigerende bestemmingsplan uit 2012. Daarnaast spelen leefbaarheid, wenselijkheid en 

toekomstbestendigheid uiteraard ook een rol in de oordeelsvorming. 

De uitbreiding van haven Heijen wordt ondersteund in het coalitieakkoord en is nog eens 

onderstreept door het college en een ruime raadsmeerderheid. Opgemerkt wordt dat het college de 

overlast heeft erkend en heeft aangegeven zorg te zullen dragen voor een veilige 

verkeersafwikkeling. Ontwikkelaars zijn opgeroepen om daartoe met voorstellen te komen. Ook 

heeft het college de initiatiefnemers opgedragen duidelijkheid te verschaffen over 

uitvoeringsaspecten van deze ontwikkeling.  

De Havengroep heeft toegezegd bij de belanghebbenden op te halen waar de problemen liggen en 

hiervoor oplossingen te zullen aandragen. De problemen en pijnpunten zijn benoemd in de vermelde 

brief van 20 januari 2019.  

Beide portefeuillehouders leven in de veronderstelling dat zij de Havengroep een heldere opdracht 

hebben gegeven en dat daar momenteel uitvoering aan wordt gegeven. De situatie die door HM en 

WB geschetst wordt is echter een andere. Het ligt daarom voor de hand om snel met de Havengroep 

te overleggen en hen te bevragen naar hun beleving. 

Afgesproken wordt dat van gemeentezijde een reactie zal komen op de bedoelde brief van WB. 

Allereerst zal er echter door de gemeente met de initiatiefnemers een overleg plaatsvinden, waarin 



hen gevraagd zal worden te reageren op dit gesprek. Doel van beide acties is om te komen tot een 

vervolg, waarbij de inzet moet zijn dat we er gezamenlijk uitkomen. 

Van gemeentezijde wordt daarbij tot slot nog wel aangetekend dat een ideale oplossing niet bestaat. 

Het zal daarom niet zoeken zijn naar een compromis, maar naar de grens van wat mogelijk is binnen 

de kaders van de ontwikkelingsopgave.  

 

 


